
GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNEHAVE 

Referat fra 4. Bestyrelsesmøde 2. marts 2009 hos Connie  
 
Referat fra møde 19.01 godkendt 
Godkendt 
 
DAGSORDEN: 
 
Stor ros til Thor for et godt fastelavsarrangement. 
 
Hjemmesiden, Peter efterlyste nogle gamle billeder fra grundejerforeningen til at lægge på 
hjemmesiden.  
 
Der skal lægges billeder, fra fastelavn, på hjemmesiden når der er givet tilladelse fra 
forældre til børn som er på. 
 
Vi har nu lavet opdateret velkomstbrev, som i fremtiden skal udleveres til nye husejere 
med girokort og adresseliste fra bestyrelsen. 
 
ØKONOMI: 
 
Connie havde talt med banken om 1. forslag til vedtægtsændringerne.  
Allan laver udkast hvor vi får én konto til vejpenge og én konto til drift (netbank), som så 
sendes til ”godkendelse” i banken, der skulle helst ikke kunne opstå nogen form for 
problemer. 
 
Connie havde fået nyt stempel. 
 
Vejjubilæum 14. maj 2013 

- forslag med i budget på ca. 150,- pr. år pr. parcel til opsparing. 
 
 
NÆSTE møde 14. april 2009 kl. 19.30 hos Allan 
 


